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وجود ۲۷۵ گود پرخطر 
در پایتخت

دولت مشکلات اقتصادی 
را به حداقل می رساند

یادداشت خبر
کمان باستانی و اعتراض ها به 

حذف کامپوند
حسین  محمدی

 جامعه امروزی ورزش ما از نظر بیان حقایق 
درستی  تصور  توان  نمی  که  شده  متکثر  چنان 
یا  از رشته ها  برخی  آورد.  اخبار بدست  از همه 
مسابقات بر خلاف واقعیت  بزرگ جلوه داده می 
شوند در حالی که در جامعه جهانی و کشورهای 
صاحب سبک آن حوزه جایگاهی ندارند و در عوض 
به راحتی از کنار رشته ها و مسابقات مهمی که در 
آنها نتیجه مطلوب گرفته نمیشود عبور می کنیم.

 حذف رشته کامپوند از بازی های آسیایی 
مدیران  اعتراض  است.  قبیل  همین  از  چین 
فدراسیون تیراندازی با کمان کشورمان به گونه ای 
است که این رشته دارای اهمیت فراوانی بوده در 
ابتدا هم جایی در  از همان  این رشته  حالی که 
مسابقات مهم تیراندازی نداشته است. علی رغم 
المپیک حضور  در  از 1900  ریکرو  رشته  اینکه 
دارد اما به رشته کامپوند توجهی نشده است. اما 
در کشور ما هنگامی که به واکنش آقایان نگاه می 
کنیم گویی جای کامپوند و ریکرو عوض می شود. 
اهمیت  بر  فدراسیون همیشه  این   مدیران 
رشته  آن  در  موفقیت  راحتی  دلیل  به  کاپوند 
پرداخته اند. در حالی که کشورهای صاحب سبک 
در حوزه تیر و کمان سرمایه گذاری ناچیزی در 
نمی  آن  بر  وقعی  و  دهند  می  انجام  رشته  این 
نهند. برای مثال در سال های نچندان دور، رئیس 
به  ایم که  با کمانی داشته  تیراندازی  فدراسیون 
ناحق بیان کرد در مسابقات جهانی قهرمان شدیم 
و رئیس جمهور وقت هم پیام تبریک ارسال کرد. 
هنگامی که حقیقت آشکار شد کار از کار گذشته 
بود و حاضر نشدند مدیر را توبیخ کنند بلکه او را به 
منصبی بسیار بالاتر گماشتند.کمان ریکرو همیشه 
مورد توجه بوده است. برای روشن شدن موضوع 
اگر به فیلم ها و سریال های تاریخی نگاه کنید از 
کمان ریکرو استفاده شده است. کمان ریکرو همان 
کمان باستانی است.هنگامی که نام کمان مطرح 
می شود ناخداگاه آن را در ذهنمان متصور می 
شویم. این کمان ساز و کار ساده ای دارد و برای 
تیراندازی با آن نقش کماندار بسیار حائز اهمیت 
است. بر همین اساس رشته ای هم که در المپیک 
حضور دارد ریکرو است . اساسا در همه کشورهایی 
که در حوزه تیر و کمان فعالیت دارند تمرکزشان 
را بر روی رشته ریکرو قرار می دهند. در کمان 
کامپوند از قرقره و اجزای بسیاری استفاده می شود 
هر چند که در این رشته هم کماندار نقش دارد اما 
بیشتر کار بر عهده خود کمان است و کار با آن 
بسیار راحت تر است. حتی بسیاری از کمانداران 
ریکرو در تمرینات آمادگی از این کمان بهره می 
اما کمان اصلی و مسابقاتی ریکرو است.در  برند 
کشور ما نیز زهرا نعمتی بانوی المپیکی دارای دو 
مدال در پارالمپیک در همین رشته فعالیت می 
کند. استعداد های خوبی هم در این رشته حضور 
بسیاری  مشکلات  اخیر  های  سال  در  اما  دارند 
متوجه این فدراسیون بوده است.  مسلما اعتراض 
برای بازگشت کامپوند نمایشی بیش نیست و این 
رشته فرصت حضور در مسابقات چین را از دست 
خواهد داد پس لازم است مدیران فدراسیون تیر و 
کمان کشورمان برنامه ریزی جدیدی تدوین کنند 
و این فدراسیون را در مسیر اصلی خود قرار دهند 

و بر روی رشته اصلی این حوزه متمرکز شوند.

تامین کالا های اساسی و دارو، 
اولویت اصلی بودجه سال ۱۴۰۰

برنامه  کمیسیون  اول  رئیس  نایب 
کالا های  تامین  گفت:  مجلس،  بودجه  و 
وزارت  نیاز  مورد  لوازم  و  دارو  اساسی، 
کرونایی  شرایط  به  باتوجه  بهداشت 
مجلس  و  کمیسیون  این  اولویت  کشور، 
شورای اسلامی برای بودجه سال 1۴00 

است.
گفتگوی  در  خدابخشی  محمد 
خبرگزاری  خبرنگار  با  اختصاصی 
اینکه  محض  به  افزود:  صداوسیما؛ 
آینده  بودجه سال  دولت در موعد مقرر 
در  کند،  مجلس  تقدیم  را  کشور  کل 
کمیسیون برنامه و بودجه پیشنهاد هایی 

در این زمینه ارایه خواهیم داد.
وی همچنین گفت: تلاش می کنیم 
عملیاتی  تراز   1۴00 سال  بودجه  در 

بودجه را بهبود بخشیم.
نایب رئیس اول کمیسیون برنامه و 
بودجه مجلس تصریح کرد: سعی می کنیم 
که هزینه های کشور را از محل درآمد های 
مالیاتی تامین و اتکا به درآمد های نفتی را 
همچنین  افزود:  خدابخشی  کنیم.  کمتر 
سال  بودجه  در  که  کرد  خواهیم  سعی 
1۴00، طرح الزام دولت به تامین کالا های 
اساسی که در مجلس شورای اسلامی برای 
۶ ماهه دوم سال جاری به تصویب رسید، 
برای سال آینده با جامعه هدفی که قابلیت 
مورد  کمیسیون  در  را  باشد  داشته  اجرا 
بررسی قرار دهیم. نایب رئیس کمیسیون 
برنامه و بودجه در ادامه از تصویب برخی از 
احکام مورد نیاز برای اصلاح ساختار بودجه 
برنامه و بودجه خبر داد و  در کمیسیون 
گفت: این طرح به هیئت رئیسه مجلس 
از آغاز جلسات علنی  تقدیم شده و پس 

مجلس در دستور بررسی قرار می گیرد.
خدا بخشی تصریح کرد: این احکام 
نامه ای  یک  طی  کار،  در  تسریع  جهت 
اعمال  برای  کمیسیون  رئیس  سوی  از 
رئیس  به   1۴00 سال  بودجه  لایحه  در 
سازمان برنامه و بودجه اعلام شده است.

فوتی های جدید ایران: ۴۲۴ 
بیمار کرونایی

ساعت   ۲۴ طول  در  متاسفانه 
گذشته، ۴۲۴ بیمار کووید19 جان خود 
را از دست دادند و مجموع جان باختگان 
این بیماری به ۳۷ هزار و ۴09 نفر رسید.

سیماالسادات لاری گفت: متاسفانه 
در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۴۲۴ بیمار 
کووید19 جان خود را از دست دادند و 
مجموع جان باختگان این بیماری به ۳۷ 
نفر رسید.سخنگوی وزارت  هزار و ۴09 
ساعت   ۲۴ طول  در  متاسفانه  بهداشت 
گذشته، ۴۲۴ بیمار کووید19 جان خود 
را از دست دادند و مجموع جان باختگان 
این بیماری به ۳۷ هزار و ۴09 نفر رسید.

از سال ۱۴۰۱ هیچ سربازی بدون مهارت نخواهد بود

از سوی مهدی جهانگیری و سردار محمد انجام شد؛

امضای توافقنامه ۲۰ هزار میلیارد تومانی گروه مالی گردشگری و قرارگاه خاتم الانبیا

مشاور عالی قرارگاه مهارت آموزی سربازان نیروهای 
سربازی  هیچ   1۴01 سال  پایان  تا  که  کرد  اعلام  مسلح 
خدمت  تخصص،  یا  مهارت  یک  حداقل  داشتن  بدون 

سربازی اش به پایان نخواهد رسید.
سردار موسی کمالی با اشاره به گذشت سه سال از 
مسلح  نیروهای  سربازان  آموزی  مهارت  قرارگاه  فعالیت 
جدی  مطالبه  یک  سربازان  آموزی  مهارت  بحث  گفت: 
ستادکل  ریاست  که  است  رهبری  معظم  مقام  سوی  از 
نیروهای مسلح نیز به صورت جدی آن را دنبال می کنند و 

قرارگاه نیز در همین راستا تشکیل شده است.
ارکان  از  یکی  عنوان  به  سربازان  اینکه  بیان  با  وی 
سربازان  گفت:  هستند،  کشور  دفاعی  وبنیه  رزمی  توان 
پررنگی  از کشور نقش  و دفاع  امینت  و  برقراری نظم  در 
برعهده دارند و از این رو لازم است حمایت های لازم نیز 
از این افراد انجام شده و هرآنچه را که می توان در راستای 

ارتقای کیفیت دوران خدمت سربازی انجام دهیم.
کمالی با بیان اینکه متاسفانه برخی از افراد آگاهانه 
یا ناآگاهانه به دنبال تضعیف سربازی هستند، گفت: این 
اقدامات در واقع نقش و اهمیت سرباز را در دفاع از کشور و 
برقراری امنیت کم رنگ می کند و در نتیجه آن این تصور 
را ایجاد کرده اند که نیروهای مسلح برای پوشاندن ضعف 
های سربازی به دنبال مهارت آموزی رفته است، در حالی 

که به هیچ عنوان چنین موضوعی صحیح نیست.
مشاور عالی قرارگاه مهارت آموزی سربازان نیروهای 
مسلح با تاکید بر اینکه سربازی با اقتدار در کشور دنبال 
می شود، گفت  در این میان مهارت آموزی نیز یک رویکرد 
جدید است که بر اساس آن سرباز علاوه بر انجام ماموریت 
یا  مهارت  یک  خدمت  دوران  در  خود،  اصلی  وظایف  و 
تخصصی جدید را هم فرا گرفته و برای آن گواهی معتبر 

دریافت می کند.
وی با بیان اینکه برای این قرارگاه ماموریت و چشم 
اندازی پنج ساله در نظر گرفته شده است، گفت: بنابراین 
طبق چشم انداز و اهداف قرارگاه باید تا پایان سال 1۴01 
انجام  مسلح  نیروهای  سربازان  تمام  برای  آموزی  مهارت 
نیروهای  در  سربازی  هیچ  دیگر  عبارتی  به  یعنی  شود. 
تخصص  یا  مهارت  یک  دستکم  که  بود  نخواهد  مسلح 

نداشته و از خدمت ترخیص شود.
به عبارت دیگر شرایط به گونه ای باید باشد که تمام 
سربازان بتوانند یک مهارت یا تخصص مورد علاقه خود را 
فرا گرفته یا در طول مدت خدمت آن را تقویت و تکمیل 
شانس  بتوانند  نیز  سربازی  دوره  پایان  از  پس  تا  کنند 

بیشتری برای اشتغال داشته باشند.
مشاور عالی قرارگاه مهارت آموزی سربازان نیروهای 
مسلح با بیان اینکه شعار ما خروج هر سرباز با یک مهارت 
مهارت  صرفا  هدف  البته  گفت:  است،  مسلح  نیروهای  از 
طول  در  سرباز  که  مهارتی  می خواهیم  و  نیست  آموزی 
به همین  اشتغال منجر شود  به  فرا گرفته است،  خدمت 
دلیل نیز قرارگاه پس از پایان خدمت سربازی نیز در کنار 
ارائه  و  مناسب  یافتن شغلی  برای  ازآنان  و  بوده  سربازان 

تسهیلات حمایت خواهد کرد.
کمالی با بیان اینکه در همین راستا نیز با ۳۳ دستگاه 
شامل 9 وزارتخانه و 1۷ سازمان توافقاتی صورتی گرفته 
است، گفت: تا کنون با ۲۶ مورد از این ۳۳ دستگاه تفاهم 
نامه همکاری نیز امضا شده و مابقی نیز بزودی وارد عمل 
خواهند شد، تا بتوانیم با استفاده از ظرفیت این سازمانها 
هم به سربازان در طول خدمت آموزش تخصصی بدهیم 
و هم پس از پایان خدمت شرایط جذب و استخدام آنان 

در قسمت های مورد نیاز این سازمان ها را فراهم کنیم.

توافقنامه توسعه مجتمع فولاد بناب بین گروه مالی گردشگری و قرارگاه 
خاتم الانبیا امضا و مبادله شد. این سند بین مهدی جهانگیری و سردار محمد 

به امضا رسید.
به گزارش روابط عمومی گروه مالی گردشگری، مهدی جهانگیری رییس 
گروه مالی گردشگری در آیین امضای این توافقنامه گفت: امروز با امضای این 
سند زمینه سرمایه گذاری ۲0 هزار میلیارد تومانی برای توسعه مجتمع فولاد 

بناب فراهم شد. 
وی با بیان اینکه این اقدام در راستای منویات مقام معظم رهبری در اقتصاد 
مقاومتی است، تصریح کرد: توافقنامه فوق مقرر کرده ۸ پروژه اجرا شود که زنجیره 

فولاد را در مجتمع فولاد بناب از نیمه به انتها متصل می کند.
وی ادامه داد: این تعداد طرح 1100 فرصت شغلی به طور مستقیم ایجاد 
می کند. به گفته رییس گروه مالی گردشگری،  فولاد بناب با نگاه صادراتی 
توسعه می یابد و هم اینک نیز بخشی از تولیدات خود را به کشورهای همسایه 
در حال صدور دارد. جهانگیری تاکید کرد: بزرگ ترین مزیت اجرای طرح در 
این مجتمع، وجود زیرساخت های لازم است به طوری هم اینک دغدغه ای 

برای تخصیص زمین، سوله و همچنین تامین آب برق و گاز نداریم.
از طرف دیگر در راستای مردمی کردن اقتصاد این نوید را میدهیم که 

زمینه حضور فولاد بناب تا پایان سال جاری در بورس مهیا میشود.
وی با بیان اینکه در حال حاضر هیچ عبادتی بزرگ تر از ایجاد و فرصت 
شغلی برای جوانان مستعد این کشور نیست، خبر داد که گروه مالی گردشگری 
ایجاد ۳ هزار فرصت شغلی  تا پایان سال در تمامی پروژه های خود،  برنامه 
قرارگاه خاتم  با  را در پیش دارد.جهانگیری درباره همکاری  در سراسر کشور 
اظهار داشت: در سال گذشته آهن اسفنجی بافت در منطقه محروم شهرستان 
بافت راه اندازی شد. وی افزود: این گروه در سیرجان کارخانه هایی برای تولید 
محمد  سردار  وی،  از  پیش  دارد.  اندازی  راه  دست  در  آهن  سنگ  کنسانتره 
فرمانده قرارگاه خاتم با تاکید بر اینکه مقام معظم رهبری توسعه بخش معدن 
را به عنوان نفت دوم کشور مورد تاکید قرار داده اند، گفت: امیدواریم با امضای 
این موافقتنامه زمینه تکمیل زنجیره ارزش، افزایش صادرات و توسعه اشتغال 
و درآمدزایی برای شهرستان بناب، شمال غرب و همچنین کشور فراهم آید. 
سردار محمد ،ارزش ارزی توافقنامه اجرای هشت پروژه توسعه ای فولاد بناب را 
۶10 میلیون یورو اعلام کرد و گفت: طرح های فولاد بناب و شهریار با رویکرد 

داخلی سازی اجرا می شود.

وی طول مدت اجرای طرح ها را ۴۸ ماه اعلام کرد و اظهار داشت: در 
مدت زمان اجرای طرح ها، سه هزار شغل و در زمان بهره برداری 1100 شغل 

مستقیم ایجاد خواهد شد.
بحمدالله  داشت:  اظهار  خاتم الانبیاء)ص(  سازندگی  قرارگاه  فرمانده 
ظرفیت های بی شماری در کشور وجود دارد و کشور ما کشوری است که از نظر 
منابع خام ومواد اولیه سرآمد است؛ رتبه چهارم نفت و گاز جهان و حضور در 

بین ده کشور برتر معدنی دنیا نمونه هایی از این ظرفیت بالاست. 
سردار محمد افزود: اما این که چرا امروز تاب آوری کشور در برابر تحریم ها 
به  اقتصادی شده اند  و  معیشتی  درگیر مشکلات  مردم  و  دچار مشکل هست 
این امر بر می گردد که ما نتوانسته ایم این ظرفیت ها را در کنار هم قرار بدهیم 
و هم افزایی ایجاد کنیم و زنجیره ارزش را در بخش های دیگر تکمیل کنیم و 
ارزش افزوده بیشتری به وجود آوریم و زمینه های تولید را برای مردم در یک 

اقتصاد مردم نهاد فراهم سازیم.
وی ضمن برشمردن مشکلات واسطه گری و سفته بازی در وضعیت کنونی 
اقتصاد کشور گفت: الحمدالله امروز کشور از ظرفیت بالایی برخوردار است و 
نقدینگی هم در کشور بالاست و اینکه بتوانیم این نقدینگی را به سمت تولید 
عنوان  به  را  کار  این  به خوبی  بانک گردشگری  که  است  کاری  کنیم  هدایت 
این  در  مناسب  اقدامات  از  نمونه ای  امروز  توافق نامه  و  به جلو می  برد  پیشتاز 
راستا است. سردار محمد همچنین به عملکرد ۳1 ساله قرارگاه خاتم در حوزه 
های نفت وگاز و فازهای پارس جنوبی، تولید بنزین، مخابرات، صنایع و معادن 
و ...اشاره کرد که با هدف تکیه بر توان داخلی و کاهش وابستگی به خارج از 

کشور انجام شده است.
در این برنامه بابک علیزاد شهیر مدیر عامل مجتمع فولاد صنعت بناب 
گفت: ظرفیت فعلی تولید این مجتمع هم اینک ۷00 هزار تن ذوب و شمش و 
همچنین ۲ میلیون و ۳۵0 هزار تن میلگرد است که با اجرای طرح های توسعه 

ظرفیت ها دو برابر افزایش می یابد.
به گفته وی، تولید فولاد های استراتژیک از جمله تیرآهن اچ )H( و ورق 

های سنگین جزو تولیدات آتی این مجتمع است.
در  اشتغال  توسعه  تولید،  افزایش  بر  علاوه  کرد:  تاکید  شهیر  علیزاد 

شهرستان بناب و شمال غرب کشور جزو اهداف پیش رو به شمار می آید.
ایوب مرادزاده نایب رییس هیات مدیره مجتمع فولاد صنعت بناب نیز به 
جزییات توسعه مجتمع اشاره کرد و گفت: دستیابی به ظرفیت ذوب ۴۵0 هزار 

تنی با سرمایه ۲00 میلیون یورویی و اشتغال مس تقیم ۲00 و غیر مستقیم 
۶00 نفر، احداث واحد اکسیژن به ظرفیت 90 میلیون متر مکعب با سرمایه ۴۵ 
میلیون یورویی و اشتغال ۵0 نفر، احداث واحد فروآلیاژها شامل فرورسیلیس، 
با سرمایه ۴۵ میلیون  فروسیلیکومنگنز و فرو منگنز در دو فاز ۲۵ هزار تنی 
یورویی و اشتغال ۲00 نفر، مکان پروژه ذوب فولاد به ظرفیت یک میلیون و 
۴۵0 هزار تن )که ظرفیت مجامع را به ۲ میلیون تن در سال افزایش می دهد( 
با سرمایه ۵00 میلیون یورو و اشتغال ۵۸0 نفر و همچنین طرح های پشتیبان 
شامل ورق سنگین و تیر آهن به ظرفیت ۷00 هزار تن با سرمایه ۲09 میلیون 
یورو، افزایش زیرسقفی مدول القایی به ظرفیت ۵00 تن در روز، احداث خط 
تولید ریل و اتصال به شبکه سراسری راه آهن با سرمایه ۲00 میلیارد ریال و 

طرح تامین آب طرح های توسعه به میزان 1۵0 لیتر بر ثانیه است.
در این مراسم محمدرضا پور محمدی استاندار آذربایجان شرقی نیز گفت: 
طرح های فوق به سبب اینکه در بخش فولاد به عنوان صنعت مادر اجرا می 

شود سه تا چهار برابر رقم اعلامی، اشتغال ایجاد خواهد کرد.
وی افزود: مجتمع فولاد بناب علاوه بر نیاز داهل، بخشی از تولیدات را 

روانه بازار های صادراتی می کند.
محمد باقر بنایی نماینده مردم بناب در مجلس شورای اسلامی نیز طی 
سخنانی اظهار داشت: اگر اقدامات و مساعدت های گروه مالی گردشگری نبود 
شاهد توسعه این مجتمع نبودیم.وی تاکید کرد: همکاری گروه مالی گردشگری 
و قرارگاه خاتم به یاری خدا سبب اقدامی شایسته و سبب ساز تحولاتی عظیم 

در سطح شهرستان و استان خواهد شد.
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روزنامه صبح ایران

تعطیلی تنها راه حل کنترل کرونا است؟
اعداد ترسناک صعودی کرونا در ایران؛ 

عضو شورای عالی بورس اظهار داشت: در صورت برنده 
رشد  و  حجم  سوای  برجام،  به  او  برگشت  و  بایدن  شدن 
نقدینگی در کشور، سقوط قیمت ارز مشابه شرایط قطعنامه 
۵9۸ حتمی است. شاهین چراغی عضو شورای عالی بورس در 
توییتی نوشت: ترامپ و بایدن هر دو به شدت علاقه مند توافق 
با ایران هستند، با انتخاب ترامپ نگران نباشید، فشارهای ارزی 
بیش از این دیگر جواب نمی دهد و مسیرهای جدید برای 
انتقال ارز ایجاد می شود اما در صورت برنده شدن بایدن و 
برگشت او به برجام، سوای حجم و رشد نقدینگی در کشور، 

سقوط قیمت ارز مشابه شرایط قطعنامه ۵9۸ حتمی است.

املاک  لیست  بررسی  وضعیت  آخرین  درباره  تهران  شهر  شورای  عضو  و  شهردار 
واگذاری شهرداری تهران توضیح دادند.

به تازگی بهاره آروین رئیس کمیته شفافیت شورای شهر تهران درباره انتشار اطلاعات 
املاک واگذاری شهرداری تهران گفته است: پس از سه سال تلاش کمیته شفافیت شورای 
شهر، بالاخره اطلاعات معاملات ملکی شهرداری تهران به زودی روی وبسایت شفاف منتشر 
می شود. رئیس کمیته شفافیت شورای شهر تهران همچنین مدعی شده این اولین نوری 
است که بر تاریک خانه حوزه املاک شهرداری تهران تابانده می شود و امیدواریم پایه ای 
شود تا به تدریج شاهد از بین رفتن رانت و فساد در این حوزه باشیم.پیروز حناچی شهردار 
پایتختدرباره آخرین وضعیت انتشار اطلاعات املاک واگذاری شهرداری تهران اظهار کرد: 

گزارش کامل را به همراه لایحه به اعضای شوارای شهر دادیم..../ صفحه 2

آخرین وضعیت املاک 
واگذاری شهرداری تهران 

شرایط قطعنامه ۵۹۸در بازار 
ارز در حال تکرار است
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عضو شورای عالی بورس:

از زبان حناچی و میرلوحی؛

آغاز بیستمین دوره لیگ برتر  ایران )جام خلیج فارس(

2

۴

 توقف قهرمان 4دوره لیگ در ایستگاه اول 
با یک اخراجی و یک تیرک دروازه

ذوب آهن ۲ -  فولاد خوزستان ۲
تراکتور ۰ - نفت  مسجدسلیمان ۰
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